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Besparing jeugd en onderwijsachterstanden 

______________________________________________________________________ 

 

Mondelinge vragen heb ik nog over blz.33 van de Pnota t.w  

 

_______________________________________________________________________ 

 

1.Wordt de € 210.000,- besparing door de effectieve sturing op het domein jeugd 

gebruikt voor de post inhuur 4.1 Externe medewerkers ondersteuning statushouders? 

 

 

Antwoord: 

Nee de inhuur van externe medewerkers wordt beëindigd. Het vrijvallende budget wordt 

deels ingezet als dekking voor de personele formatie van het TJG* en een ander deel 

komt ten gunste van de kosten jeugdzorg. 
 

*Zie ook brief van april 2019 over besluit dat binnen MO een deel van het bedrag 

gevonden moest worden als dekking voor een deel van de personele uitbreiding van het 

TJG). Het resterende deel van die dekking wordt nu gevonden in het budget externe 

inhuur statushouders.  

 

_______________________________________________________________________ 

 

2.Wat betekent de verlaging van € 100.000,- op onderwijsachterstandenbeleid voor de 

aanpak van onderwijsachterstand? Hetzelfde geldt voor preventief jeugdbeleid en 

PGBjeugd 3.1 

 

Antwoord: 

De bijstellingen komen voort uit onze wens om realistisch te begroten: als er sprake is 

van “onderuitputting” hebben we de ramingen bijgesteld: er worden dus geen bestaande 

activiteiten NIET uitgevoerd (zie het antwoord op vraag ID64).  

 

Met de verlaging van het budget onderwijsachterstanden kunnen de bestaande ambities 

uit het Actieplan Jong Geleerd wordt Vroeg Gedaan volledig worden uitgevoerd en 

kunnen we aan de wettelijke verplichtingen blijven voldoen. Wel zullen zorgvuldige 

afwegingen moeten worden gemaakt ten aanzien van de voorgenomen intensiveringen 

van het beleid ten aanzien van gelijke kansen en pedagogische voorzieningen. Er blijft 

echter ruimte om hier op in te zetten. De verlaging van het budget preventief jeugdbeleid 

betekent dat het voorgenomen beleid ten aanzien van het Actieplan Scheidingen zal 
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worden uitgevoerd met een lager budget. De verlaging van het budget voor pgb’s is 

mogelijk omdat ouders vaker kiezen voor Zorg in Natura (ipv een pgb) dan geraamd. De 

gevolgen die dit heeft voor de kosten van Zorg in Natura maken onderdeel uit van de 

structurele tekorten jeugdzorg waarvoor in deze Perspectiefnota voorstellen voor worden 

gedaan.  

 

_______________________________________________________________________ 


